
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 21. 4. 2016 

 

Přítomni:  

Za zákonné zástupce nezletilých žáků: Adriana Lužová, Pavel Slavík 

Za pedagogické pracovníky: Mgr. Kateřina Horáková, Mgr. Gabriela Kohoutková, Mgr. Eva 

Samcová 

Za zřizovatele: Mgr. Aleš Mergental, Miroslav Kovářík, Jitka Točková 

Omluveni:  

Jolana Crescini 

Host: 

Mgr. Radomír Válek 

 

 

 

Průběh jednání: 

1. Pan Slavík na základě odezvy od rodičů poděkoval za pěkný zápis dětí do 1. třídy. Ocenil 

také množství informací o dění ve škole na webu. Mgr. Mergental ocenil organizaci Noci 

s Andersenem pro 1., 7. a 8. třídu. Poděkoval také za den otevřených dveří, výstavu Karel 

IV. na Turistickém centru a soutěž Zazpívej slavíčku.  

 

2. Školní psycholog 

 

Mgr. Válek informoval o průběhu projektu Pegagogické fakulty Masarykovy univerzity 

v Brně. V polovině června bude známo, zda je projekt schválen. Tento projekt by zajistil 

školního psychologa personálně i finančně.  

 

3. Čerpání financí skrze projekty 

 

Pan Kovařík informoval o možnosti využít pomoc se zpracováním projektů (tzv. šablon) 

– MAS Buchlov bude mít k tomuto účelu vyškoleného pracovníka. 

 

4. Mgr. Válek informoval o kontaktu na Mgr. Helenu Březinovou, speciální pedagožku, která 

nabízí své služby předškolním a školním dětem. 

 

5. Třídní schůzky,  setkávání učitel – dítě  - rodič 



 

Mgr. Válek informoval, že povinné tripartity (třídní učitelel, dítě, rodič) celoplošně na 2. 

stupni nebudou z důvodu složité organizace. Rodič a dítě může přijít na konzultace 

k jednotlivým učitelům konkrétního předmětu.  

Od školního roku 2016/17 bude následující schéma setkávání škola-rodiče: 

o Září: hromadné setkání vedení školy s rodičovskou veřejností (v jídelně) 

o Září: úvodní třídní schůzka společná ve třídě  

o Listopad: tripartita na 1. stupni, konzultace na 2. stupni 

o Leden: konzultace 

o Duben: třídní schůzka společná ve třídě 

o Červen: konzultace 

Na téma třídních schůzek proběhla diskuze.  

6. Personalistika 

 

Mgr. Válek informoval o změnách v pedagogickém sboru. Do důchodu odchází Mgr. 

Sitová a Mgr. Pekáček. Nově nastupuje Mgr. Tomáš Kozák – vyučující JČ, D, NJ. 

Otázka pozice zástupce ředitele zůstává otevřená. 

Hudební výchovu na druhém stupni bude učit pan učitel Jan Plevák ze ZUŠ Slovácko.  

Výtvarná výchova ještě dořešena není.  

 

7. Asistent ve výuce anglického jazyka 

Mgr. Samcová informovala o dobré spolupráci s rodilým mluvčím Chrisem Odiasem. Mgr. 

Mergental navrhl hledat další cesty, jak individualizovat výuku v daných podmínkách, 

kdy třídy nelze půlit. Obecní zastupitelstvo projedná další uvolnění peněz pro rodilého 

mluvčího (aktuálně má smlouvu do konce června). 

8. Skutečně zdravá škola 

 

Mgr. Válek informoval, že se škola nezapojí do úplně celého projektu, ale bude naplňovat 

jednotlivé prvky neformálně. Škola se bude sama snažit o naplňování myšlenek zdravé 

školy. Mgr. Válek informoval o chystané spolupráci s Biozeleninou Velehrad.  

 

9. Mgr. Válek informoval, že škola zažádala o starší počítače, které ČSOB nabízí školám 

zadarmo.  

 

10. Další vzdělávání pedagogů 

25. 5. proběhne seminář Hejného matematiky (4 hodiny odpoledne) pro vyučující 1. 

stupně a vyučující matematiky na 2. Stupni. Mgr. Válek informoval, že metodické 

sdružení 1. stupně se domluví na využití metod Hejného matematiky v ZŠ Velehrad. 

Metoda Hejného jako celek se ve škole vyučovat nebude.  

 

11. Testování České školní inspekce 



V květnu proběhne testování jazyka českého. Jedná se o celostátní plošné testování, ke 

kterému byla naše škola vybrána.  

12. Rozpočet ZŠ Velehrad 

 

Mgr. Mergental připomněl, že rozpočet školy je téma, které je otevřené školní radě.  

Proběhla diskuze o financování školy. 

 

13. Spolupráce pedagogů na 1. Stupni 

 

Proběhla diskuze na toto téma.  

 

14. Programy, ke  kterým je škola přihlášená, vize školy (Tvořivá škola, Rodiče vítání, 

Skutečně zdravá škola) 

 

Členové rady obdrželi popis těchto programů. Proběhla diskuze.  

 

Příští setkání školské rady bylo dohodnuto na červen 2016. 

 

 

Zapsala: Adriana Lužová 

Schválil: Pavel Slavík 

 

 

 

  

 

 


